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DÓC  KÖZSÉG POLGÁRMESTERÉTŐL 
 6766 Dóc, Alkotmány u. 17. 

/Fax: 62/270-231        e-mail: onkormanyzat.doc@gmail.com 

Ikt.sz.:   141-3/2015.                        Tárgy: Beszámoló a képviselő-testület jogkörében a két ülés  

  között kiadott döntésekről, utasításokról, fontosabb  

tárgyalásokról, a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 

 

 

 

Dóc Község Képviselő-testülete 

 

D ó c 
 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 
I.   Lejárt határidejű határozatok végrehajtása  
 

A 74/2014.(IX.26.) Kt. határozattal elfogadásra került a 2015. évi belső ellenőrzési program 

és időrendi tábla, a kistérség tájékoztatása megtörtént. 
 

A 75/2014.(IX.26.) Kt. határozattal elfogadott igazgatási szünetről a tájékoztatás megtörtént. 
 

A 77/2014.(IX.26.) Kt. határozattal Kis Tamás Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíj-pályázata kedvező elbírálásban részesült. 
 

A 78/2014.(IX.26.) Kt. határozattal Szabó Mónika Marika Bursa Hungarica Felsőoktatási Ön-

kormányzati Ösztöndíj-pályázata kedvező elbírálásban részesült. 
 

A 80/2014.(XII.17.) Kt. határozattal elfogadásra került a község közvilágítási karbantartási 

szerződésmódosítása, mely aláírásra megküldésre került az EDF DÉMÁSZ Zrt. részére. 
 

A 81-83/2014.(XII.17.) Kt. határozatokkal döntött a testület a szociális célú tűzifa támogatás-

ban részesülők köréről. A tűzifa még karácsony előtt kijuttatásra került a támogatottak részé-

re, az elutasítottak értesítése megtörtént. 

 
 

II.  Átruházott hatáskörben hozott intézkedés   
Átruházott hatáskörben az utolsó soros képviselő-testületi ülés óta  

– 12 fő részére önkormányzati segély 

megállapítás és 11 fő részére kifizetés megtörtént. 
 

 

III. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről  
 

November 27-én megbeszélést folytattam Györkey Lászlóval a Talent Énekstúdió vezetőjével 

a  Falukarácsonnyal kapcsolatosan.  
 

November 28-án tulajdonosi hozzájárulást adtam ki Kovács Sándor vállalkozónak, hogy a 

mázsaház mellé tegye le azt a kőzúzalékot, amellyel a Rózsa utca és Petőfi utca 

kereszteződésétől a Percsóra 78. szám alatti ingatlanig kijavítja az utat.  
 

November 29-én információt kaptam, hogy néhány dóci lakos rendőrt hívott, mert Kovács 

Sándor által megbízott gépjármű vezetője a templom előtti térre tette le az út javításához 

szükséges kőzúzalékot. Az alpolgármester asszony talált megoldást - elfogadta Vágó Gábor úr 

segítségét, miszerint az ő általa bérelt területre tegyék át a zúzalékot.  
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December 01-én részt vettem az önkormányzati képviselők képzésén.  
 

December 02-án részt vettem a Csongrád Megyei Kormányhivatal által szervezett katasztrófa-

védelmi  képzésén.  
 

December 03-án hivatalomban megkeresett Kovács Sándor vállalkozó a Rózsa utca 

megerősítésével, javításával kapcsolatosan. Abban maradtunk, hogy felvesszük a kapcsolatot 

a Természetvédelmi Hatósággal. Telefonon egyeztettem a hatósággal.  

Ugyanezen a napon több Rózsa utcai lakos felkeresett és felháborodásának adott hangot, hogy 

szinte járhatatlan az út. Kérték, hogy intézkedjek! 

Szintén ezen a napon telefonon értesítést kaptam a Szeged Városi Kapitányságtól,  

szeretnének meghallgatni a Rózsa utca útjának megerősítésével, javításával kapcsolatosan. 

Feljelentés érkezett.  

Megkezdődtek a munkálatok a művelődési ház udvarán, a rendezvény- és terméktér építése 

kezdetét vette.  

 

December 04-én telefonon egyeztettem a Természetvédelmi Hatósággal, kérték, e-mailben 

küldjük el kérésünket, állásfoglalással kapcsolatosan. A megkeresést elküldtük.  

Ugyanezen a napon tettem javaslatot a megyei közgyűlésnek a 2015. évi munkatervre.  

A Szeged Városi Rendőrkapitányságon voltam tanúkihallgatáson.  

Értesítettem Dr. Kertész Veronikát, hogy a választásokon történt atrocitások miatt a két 

hölgyet december 18.-án reggel 8 órakor hallgatják meg tanúként. Kértem - 

megállapodásunknak megfelelően - legyen jelen a tanúkihallgatáson.  

Ezen a napon olvastuk a Belügyminisztérium honlapján, hogy önkormányzatunk 3,5 millió 

forint kiegészítő támogatást kapott.  A támogatás folyósításra került 2014 december 5-én. 

A támogatás segítségével a KÖH részére utalandó éves hozzájárulásunkat maradéktalanul 

teljesíteni tudtuk, a kistérségi hozzájárulást részben törleszteni tudtuk.  

 

December 05-én részt vettem Dr. Kovács Beáta jegyző asszony búcsúztatásán.  
 

December 08-án a Rózsa utcában lakók közül többen megkerestek és érdeklődtek, hogy mikor 

történik az útjavítás és az útmegerősítés.  

Ugyanezen a napon bejelentette Balogh Renáta könyvtárosunk, hogy 2015. január 5-étől más 

munkahelyen kíván dolgozni.  

Még ezen a napon felvettem a kapcsolatot a Munkaügyi Központtal, hogy a rendszerükben 

van-e könyvtáros, könyvtáros asszisztens, segéd könyvtáros végzettségű személy. Sajnos 

nincs. Ez ügyben felvettem a kapcsolatot Sándorfava város polgármester asszonyával, hogy 

esetleg helyettesítéssel tudnának-e segíteni. A polgármester asszony igent mondott.  

 

December 09-én Dr. Kovács Beátával beszéltem, a Csongrád Megyei Közgyűlés elnöke 

nevében megköszönte a javaslatomat a megyei közgyűlés munkatervére.  

Megbeszélést folytattam Dr. Kertész Veronikával, kértem hogy december 18-án Lázár Margit 

és Gulyás Fatime rendőrségi meghallgatásán szíveskedjen részt venni, a meghallgatás 

Kisteleken volt. 

 

December 10-én a Rózsa utca azon szakasza, amely nem szilárd burkolattal ellátott szinte 

járhatatlan – erről tájékoztatott két utcában lakó.  

Ezen a napon kaptuk a tájékoztatást, hogy a belügyminiszter döntése alapján két kamera 

felállítására nyertünk 3.080 e Ft-ot a közbiztonság növelését szolgáló önkormányzati 

fejlesztésre benyújtott pályázat keretében.  

Részt vettem a DKE ülésén, ahol megalakult a Női és féri labdarugó tagozat, amelynek 

vezetőjének Bitó Róbertet választotta a tagság. 

A Városi tévében a „Szemközt” című műsorban a települések szociális helyzetéről folytattam 

beszélgetést a műsorvezetővel és polgármester társammal, Dr. Molnár Róberttel Kübekháza 

polgármesterével.  
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December 15-én felkértem a helyi óvodát, hogy adjanak műsort a Falukarácsonyon.  

Meglátogattam a számítógépes tanfolyamon résztvevőket.  

A Mozgáskorlátozottak Csongrád Megyei Egyesületétől kiszállításra került 4 db lap-top a 

számítógépes tanfolyamhoz.  

Balogh Renáta megkezdte az állományellenőrzést, az átvevő Kovács Edina volt, aki jelenleg 

kulturális közfoglalkoztatott. A helyettesítést Csányi Edit sándorfalvi könyvtáros végzi, addig 

míg meghirdetjük az álláshelyet és a képviselő-testület kiválasztja, majd kinevezi a 

könyvtárost.  

A mai napon is több Rózsa utcai lakos jelezte, hogy az utca gépjárművel szinte járhatatlan.  

 

December 20-án megtartásra került a hagyományos falukarácsony. Rendkívül jól sikerült. Kb 

70-80 fő tisztelte meg a rendezvényt.  

Részben elkészült a termék- és rendezvénytér. A végleges befejezés január végére várható. 

Azt követően kerül sor az ünnepélyes átadásra.  

 

December 21-én a Bergendóc Szociális Szövetkezet tartotta Téli Napforduló rendezvényét a 

művelődési házban.  

 

December 19-én a fővárosban voltam a Belügyminisztérium Ügyfélszolgálatán támogatási 

szerződést aláírni a településünkre telepítendő két biztonsági kamera kialakításához szükséges 

összegre. Erre összességében 3.080 e forintot kaptunk.   

Érdeklődött Kovács Sándor vállalkozó, hogy mikor kezdheti meg az útszakasz építését.  

 

December 29-én a rendőrségtől érdeklődtek, hogy az útalapból kimaradt törmelék (nem 

veszélyes anyag) kinek a területéről került leborításra, mert Vágó Gábor úr elmondása szerint 

az a terület nem az övé, hanem az önkormányzaté. 

Ugyanezen a napon keresett meg a Dóci Lovasbarátok vezetője, hogy január 2-án rendezvényt 

tartanának a falukemencénél és a művelődési háznál.  

 

December 31-én telefonon keresett meg Baranyi Ildikó, hogy a Dóci Dalos Pacsirták a 

művelődési házban január 2-án pótszilveszteri batyus-bálat rendeznének Hangfürdővel együtt.  

 
2015. 

Január 07-én Csányi Edit a megbízott könyvtáros megkezdte a helyettesítési munkát a 

könyvtárban.  

A tanyagondnokkal közösen meglátogattam a krízishelyzetben lévő külterületen élő 

embereket - két családnak a következő napon vittünk tűzifát. Az egyedül élő időseket is 

meglátogattuk, úgy tűnt felkészültek a téli hidegre.  

 

Január 08-án telefonos interjút adtam a Délmagyarországnak. Az újságíró kérdésére nem 

tudtam pontos adatokat közölni, hiszen még nincs elfogadott költségvetésünk.  

 

Január 09-én Kiskunmajsán voltam az Alföldvíz Zrt. meghívására, ahol az átadás-átvételi 

jegyzőkönyvet kellett volna aláírni. A jegyzőkönyvet odaérkezésünkkor kaptuk meg – így a 

polgármester társaimmal úgy döntöttünk, hogy kérünk egy hetet, hogy a jegyzőkönyvet a 

jegyzőink át tudják tanulmányozni és azt követően  - ha van észrevételük, azt javítva – január 

16-án írjuk alá.  

Ugyanezen a napon tájékoztatott Gajdosné Pataki Zsuzsuanna Sándorfalva polgármestere, 

hogy megtörtént a jegyző kiválasztása. Dr. Bánfi Margit címzetes főjegyzőt választotta. 

Január 12-étől kezdődően ő látja el a KÖH jegyző teendőit. Készül egy tanulmány a mezőőri 

rendszer létrehozásáról. Három település, Szatymaz, Sándorfalva és Dóc hozhatná létre. Az 

elkészült anyagot a képviselő-testület fogja véleményezni. A képviselő-testület dönt majd az 

esetleges bevezetés lehetőségéről is.  
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Ezen a napon több Rózsa utcai lakos jelezte, hogy az utca gépjárművel szinte járhatatlan – 

kértem a türelmüket. Elmondtam, elkezdődött a hivatalos eljárás. Itt jegyzem meg, hogy az 

engedélyeztetési eljárás összege az önkormányzatunk büdzséjét fogja terhelni.  

 

Január 21-én megismerkedtem az új jegyző asszonnyal.  Beszéltünk aktuális dolgokról a 

bemutatkozás mellett. 

Ugyanezen a napon hivatalomban meglátogatott Dr. Ványai Éva az SZKTT EESZI igazgató 

asszonya, aki bemutatta Király Endréné utódját.  

Átbeszéltük a község költségvetését Lázár Margit gazdasági ügyintézővel.  

Dr. Török Éva aljegyző asszony tájékoztatott, hogy az az útszakasz, amelyet Kovács Sándor 

vállalkozó megerősítene, nem az önkormányzat tulajdona, hanem Sáringer Sándor magánútja.  

Ezen a napon levélben kerestük meg a Katasztrófavédelmet a község belvíz helyzetével 

kapcsolatosan. 

 

Január 23-án a késő délutáni órákban kaptam információt azzal kapcsolatosan, hogy a Dóc, 

Bodorszék 70. szám alatti ingatlannál ismét gondolt okoz a belvíz. Felvettem a kapcsolatot a 

Katasztrófavédelemmel, akik rövid időn belül visszajeleztek,, hogy rendelkezésünke 

bocsátanak 120 m tömlőt, hogy tudjunk szivattyúzni. Az ingatlan tulajdonosát nem értem el, 

így a rendőrség segítségét kértem.  Ők egy órán belül tájékoztattak, hogy valóban nagyon 

átázott a talaj 8-10–re a lakóingatlantól szivacsosan átázott a föld. Közvetlen veszély nincs, de 

mindenképpen a véleményük szerint intézkedés vált szükségessé. Azt is elmondták, hogy a 

lakóingatlan tulajdonosa arról tájékoztatta őket, hogy a hét elején vagy közepén jelezték ezt a 

problémát a tanyagondnoknak. Sajnos ez az információ nem jutott el hozzánk.  

 

Január 24-én személyesen győződtem a külterületi belvíz helyzetről.  Két külterületi 

lakóingatlannál láttam, hogy beavatkozásra van szükség. A Tűzoltóságtól hoztunk 120 m 

tömlőt és  a foglalkoztatottunk és egy közfoglalkoztatott megkezdte a szivattyúzást.  

 

Január 26-án Látogatást tett községünkben a Katarasztórfavédelem egyik munkatársa és egy 

csatornaőr. Bejárták a belvíz elvezető csatorna szakaszát, illetve a külterületet.  

Ezen a napon elrendeltem a belvízvédelmi II. fokozatot.  

Ezen a napon a SZKTT ügyvezetőjével egyeztettünk a 2015. évi hozzájárulást illetően. 

A jegyző és az aljegyző asszony és a gazdasági ügyintéző is részt vett a megbeszélésen.  

 

Január 28-án a T-Tech Kft. képviselőjével tárgyaltunk a kamerák felszereléséről. 

Megbeszélést folytattam Gajdosné Pataki Zsuzsannával, Sándorfalva polgármester 

asszonyával a KÖH hozzájárulás összegével kapcsolatban. Ebben az évben nem emelkedik az 

éves hozzájárulás összege  

 

Január 29-én OTP-ben voltam támogatás megelőlegező hitelszerződés aláírás és a hitelösszeg 

folyósításának megkezdése céljából. 

 

Február 2-án Kovács Sándor vállalkozóval megbeszélést folytattam a Rózsa utca javításáról 

és megerősítéséről, illetve a telephelyéhez vezető útról.  

 

Határozati  javaslat 
 

Dóc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgár-

mester beszámolóját a képviselő-testület jogkörében a két ülés 

között kiadott döntésekről, utasításokról, fontosabb tárgyalások-

ról, a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról elfogadja.  

 

D ó c, 2015. február 4. 

                Tóth  Margit s.k.     polgármester 


